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Dagsorden til bestyrelsesmøde den 04.09.2024 kl. 17.00 – 19.00 i 

Børnehuset Stoldalen, Sønder Alle 7E, Hobro.  

 
Referent Line. 

Ordstyrer Christina. 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

- Ok  
 

2. Godkendelse af Referat 

 

3. I forbindelse med udviklingsplanen (Stærke fællesskaber med deltagelsesmuligheder 

for alle børn og unge) har der været nedsat en arbejdsgruppe med det formål at 

beskrive, hvordan vi i Mariagerfjord Kommune kan skabe gode overgange for alle børn 

og unge. Overgange mellem hjem og institutioner samt institutioner imellem er 

afgørende faser, der kan have betydelig indflydelse på børn og unges trivsel og 

udvikling. Det er derfor vigtigt at sikre gode overgange, der skaber en 

sammenhængende og støttende ramme for børnene og de unge. I den forbindelse skal 

I som bestyrelse komme med jeres perspektiver. I skal læse ”Gode overgange i 

Mariagerfjord Kommune – Centrale elementer”, og det vigtige er, at I reflekterer over 

de 3 spørgsmål, og i den forbindelse kommer med konkrete eksempler på tilgange eller 

pædagogiske redskaber, som I tænker er vigtige for at sikre gode overgange  

Se det vedh. materiale. 

- Der bliver samlet erfaringer fra de forskellige børnehuse ifht. Overgange. Det 

bliver f.eks. de store børn i vuggestuen der bliver spurgt, de nuværende 0. klasser 

om hvad det gode eller udfordringerne ved at starte.  

- Der bliver i grupper skrevet ned hvilke erfaringer vi har. Elsebeth samler svarene. 

 

Dagtilbud Område 

Midt   
Onsild, Bymarken, Farvervænget, 

Stoldalen, Wiegaarden og Myretuen  

samt Naturgården 

 
Sdr. Allé 7E 
9500 Hobro 

Tlf. 97 11 51 42 
 elska@mariagerfjord.dk 

www.dagtilbudhobrosyd.dk 
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4. Eva. af sommerferie sampasning. Hvordan passer ugerne? Antalt børnehuse, der har 

åben? Hvordan opleves sampasning, set fra jeres perspektiv? Hvad gør vi fremad 

rettet?  

- Sampasning i ugerne 28-29-30. Der var så mange børn tilmeldt i Børnehusene 

Bymarken og Farvervænget, at det blev besluttet, at begge børnehuse skulle holde 

åben. Der var dog rigtig mange som ikke mødte op, så de kunne godt have været i 

et hus. Der blev snakket om, at de vil være mere modige og beslutte at der er åben 

i en BH så resourcerne bliver brugt rigtig. Vi holder ved at det er i ugerne 28, 29 

og 30 der er sampasning  

- Dagene mellem jul og nytår er det et børnehus i Området der er åbent. 

- Vi skal genbesøge dagen efter kr. himmelfart, da der skal være mulighed for 

pasning.     

 

5. Åbningstider i dagtilbud Område Midt. Ifølge dagtilbudsloven, så er det Byrådet der 

fasætter åbningstiden for daginstitutionerne. Det er et krav, at åbningstiden skal 

udgøre et reelt pasningstilbud. I Mariagerfjord Kommune har Byrådet fastsat den 

ugentlige åbningstid til minimum 51,5 timer. På baggrund af en gennemgang kan det 

desværre konkluderes, at hovedparten af børnehusene ikke opfylder kravet om at 

have åbent i minimum 51,5 timer. Der er i dag tre børnehuse, som har længere 

åbningstider, hvor det ene er Onsild.  

De fleste huse afviger med 15 minutter om ugen i forhold til det politisk besluttede 

serviceniveau.  

Dette skal vi have tilpasset, så vi overholder åbningstiden. Der kan dog stadig gives 

”dispensation” til udvidede åbningstider i dialog med Berit. 

- Der er forslag til, at der bliver hentet data fra Aula, på hvornår børnene bliver 

tjekket ind og ud. Bymarken mangler skærme til at tjekke ind på, hvis det 

fremover skal være forældre, der tjekker ind 

Ved at det er forældre, der tjekker ind og ud kan vi få et reel billede via Aula.  

- Farvervænget, Myretuen, Wiegården, Stoldalen, Bymarken mangler 15 min i deres 

åbningstid. 

- Punktet tages op igen i bestyrelsen. 

 

6. Godkendelse af forretningsorden.  

- Den er godkendt 

 

7. Kort orientering fra Elsebeth. 

- Elsebeth kommer til at kigge ind på økoniomi. Men afventer indtil der er indgået 

budgetforli, så det kommende budget er kendt. Der har været mange 

langtidssyemeldinger, ikke pga af arbejdsmiljøet eller opgaverne i børnehusene, 

hvilket er negativt for økonomien. Men økonomien ser generel ok ud. 

- Der bliver startet op på sprogmentor og sprogvejleder uddannelsen. Der bliver 

taget hensyn til hvilke børnehuse der har overskudet til det og hvilke der mangler. 
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- Kursus i KVAlid for ledere og medarbejdere, for hvordan optimere i den 

pædagogiske praktiske. Et måleredskab til at sikre kvalitet. 

- Der kommer et almen tilsyn på alle børnehuse i 4. kvartal. 

- Handleplan for Stoldalen, der er skrevet ind i at der skal kigges på legepladsen. 

Der skal være et barnevognsrum, da det er en stor mangelvare.    

 

8. Eventuelt 

- Fokus på førstehjælp, evt med fokus børne/Baby førstehjælp 

 

 

 


